



PIANC

The World Association for
Waterborne Transport Infrastructure

Brussels, December 9, 2010.

To the National Sections of PIANC

Dear Colleague,

As you know we switch to the new publication policy as from January 1, 2011. From that date all members will be able to consult/download all technical reports. In order to secure the members only site, another system will be applied: members will login through their e-mail address, while the password remains the same. May I kindly ask you to inform the members of your section?

I'm looking forward to seeing you all at the National Secretaries Meeting on February 2, 2011 in PIANC HQ – Brussels. In the meantime I send you my best wishes for the New Year.

Eng. Louis Van Schel,
Secretary-General

Bruxelles, le 9 décembre 2010

Aux secrétaires des sections nationales de PIANC

Cher collègue,

Comme vous savez, nous changerons de politique de publication à partir du 1^{er} janvier 2011. Dès cette date, tous les membres auront la possibilité de consulter/télécharger tous les rapports techniques. Afin de protéger la page réservée aux membres, un autre système sera appliqué: les membres auront accès à la page par le biais de leur adresse e-mail, tandis que le mot de passe ne changera pas. Je vous prie de bien vouloir informer les membres de votre section.

Je me réjouis de vos rencontrer à la réunion des secrétaires des sections nationales du 2 février 2011 au secrétariat général de PIANC à Bruxelles. Entre-temps, je vous présente mes meilleurs vœux pour le nouvel an.

Ir. Louis Van Schel,
Secrétaire général